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Zwracarn sig ztprzejmqproSb4 w imieniu mieszkaric6w

Zawi{lao zbudowanie odcink6w dr6g i pol4czenie ulic Krokusowej z R62an4.

Z uwagibezpieczeristwo mieszkaric6w potrzebne jest, aby te ulice byty

przejezdne,poniewaZ ulic4 Sasankow4 mieszkafcy bqd4 mogli swobodnie

dotrzet na dalszq czg56 osiedla.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowa2aniem


